

新渡輪營運之中環往來梅窩航線的票務收費新安排於 2026 年 4 月 1 日生效

New Arrangements of Fares of Central – Mui Wo Ferry Route Takes Effect from 1st April 2026

新渡輪服務有限公司（「新渡輪」）現宣佈中環往來梅窩航線的票務收費於 **2026 年 4 月 1 日(星期三)**起會有新安排如下：

Sun Ferry Services Company Limited (“Sun Ferry”) announces that **new arrangements of fares of Central – Mui Wo ferry route** will take effect from **1st April 2026 (Wednesday)**. **Details are as follows:**

單程票 Single-trip Ticket	星期一至星期六 Mondays to Saturdays	星期日及公眾假期 Sundays & Public Holidays
	高速船 Fast Ferry	高速船 Fast Ferry
成人 Adult	HK\$33.5 元	HK\$48.5 元
*長者、小童及殘疾人士 Senior, Child, Disabled	HK\$16.7 元	HK\$24.2 元

**六十五歲或以上長者，年滿三歲至未滿十二歲之小童及殘疾人士登記證持有人。以上收費並不適用於香港政府的「長者及合資格殘疾人士公共交通票價優惠」。Senior Citizen aged 65 or above, Child between 3 and under 12 years old & Holder of Registration Card for People with Disabilities. The above fares are not applicable to the HKSAR Government's "Public Transport Fare Concession Scheme for the Elderly and Eligible Persons with Disabilities".*

假日來回票 Holiday Return Ticket	(首程的出發地點必須為梅窩 The first trip must start from Mui Wo)
成人 Adult	HK\$57.2 元
*長者、小童及殘疾人士 Senior, Child, Disabled	HK\$28.6 元

月票 Monthly Ticket	HK\$652.8 元
學生月票 Student Monthly Ticket	HK\$456.8 元
多程票 Multi-ride Ticket	HK\$193.0 元 (6 程 trips) 有效期 30 天 Valid for 30 days
	HK\$213.5 元 (12 程 trips) 有效期 45 天 Valid for 45 days
	HK\$355.8 元 (20 程 trips) 有效期 45 天 Valid for 45 days
貨物收費 Freight Rates	(每立方米 per cubic metre) HK\$241.2 元 / (每輛單車 per bicycle) HK\$26.3 元

乘客如有垂詢，請致電顧客服務電話專線 2131 8181 或瀏覽新渡輪網頁 www.sunferry.com.hk 或手機應用程式。
 For enquiries, please call our Customer Service Hotline 2131 8181 or visit Sun Ferry website www.sunferry.com.hk or mobile app.